
Valtuustoaloite koskien Pohjan Stadionin ulkovalojen järjestämistä 
 
KV 28.02.2022 § 30  
  
 
 
Valmistelija Hallintopäällikkö Outi Kääriäinen 

 
Valtuutettu Jari Sainmaan / Tornion Perusuomalaisten valtuustoryhmän 
28.2.2022 jättämä ja 14 muun valtuutetun kannattama seuraavan 
sisältöinen valtuustoaloite: 
 
“Meillä on Tornion keskustassa mitä hienoin talvikohtaamispaikka 
kuntalaisille. Sinne pitää saada ulkovalot ja koko pitkän syksyn ja talven 
siellä voi harrastaa monimuotoista liikuntaa, urheilua ja ulkoilua, 
esimerkiksi laittaa luistelurata ja hiihtolatua. lapsille pulkkamäkeä ja etenkin 
kuntalaisille mikä mainion kohtaamispaikka. Kaikki tämä on mahdollista 
kun laittaa ulkovalaistuksen kuntoon.”   

   
Päätös  Päätettiin saattaa aloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.  
 
Toimenpiteisiin Tekninen johtaja Markus Kannala 
 
 _______ 
 
 
 
TEKN 10.08.2022 § 168    
1746/10.03.01.02.01/2022    
 
 
Valmistelija Tekninen johtaja Markus Kannala, p. 040 583 5980 

 
Jari Sainmaa on jättänyt 25.1.2021 aloitteen myös stadionin juoksuradan 
jäädyttämisestä ja stadionia kiertävän ympärysladun tekemisestä. 
 
Tornion kaupunginvaltuusto on hyväksynyt uuden kaupungkistrategian 
kokouksessaan 25.4.2022 (§ 45). Strategiassa on yhdeksi kaupungin 
kärkihankkeeksi määritelty ympärivuotinen Pohjan stadion: ”Tavoitteena on 
nykyisellään vajaakäytöllä olevan Pohjan Stadionin käyttöasteen nosto. 
Tehdään käyttäjäselvitys sekä sen pohjalta esitys kehittämistarpeista ja 
mahdolliset investoinnit.” 
 
Sivistyspalvelujen toimiala on järjestänyt seuratapaamisen 24.5.2022, 
jossa on käynnistetty keskustelut stadionin kehittämistarpeista. Esille jo 
tulleista ja vielä jatkossa tulevista kehittämistarpeista laaditaan 
elämänlaatulautakunnan johdolla kehittämissuunnitelma. Tämän 
kehittämissuunnitelman laadinnassa otetaan huomioon myös Pohjan 
stadionin kehittämiseksi tehdyt valtuustoaloitteet.  
 
Kehittämissuunnitelman pohjalta laaditaan mahdollisesti toteutukseen 
vaadittavat suunnitelmat ja toteutusta varten varataan määrärahaa 
talousarvion investointiosaan, sikäli kun toimenpiteet ovat 
investointiluontoisia. Pohjan stadionin kehittämiseen tähtääviin 
investointeihin haetaan valtion liikuntapaikkahankkeille tarkoitettua 
avustusta. 
 

Esittelijä Tekninen johtaja Kannala Markus 
 



Päätösehdotus Vastauksena Pohjan stadionia koskeviin valtuustoaloitteisiin lautakunta 
toteaa, että ne huomioidaan laadittavassa kehittämissuunnitelmassa. 
Kehittämissuunnitelman laadinnasta vastaa elämänlaatulautakunta. 
Varsinaisista toteutussuunnitelmista vastaa teknisten palvelujen 
lautakunta. Toteutettavia toimenpiteitä varten haetaan mahdollisuuksien 
mukaan valtion liikuntapaikka-avustusta. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 
 _______ 
 


